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                                  P R O T O K Ó Ł   Nr  V/1/2011 
 
 
 
z sesji Rady Miejskiej w Skalbmierzu odbytej w dniu  07 lutego 2011  r   
w sali  konferencyjnej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Skalbmierzu  
przy ul. Szkolnej 1  pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Pana Jana Śliwa 
 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 9-tej a zakończono o godzinie 11,30 
 
                                                     Stan radnych  15 osób                                                                     
                                                     Obecnych  14  radnych 
                                                          Nieobecny radny  Marek Juszczyk 
 
W sesji udział wzięli radni Rady Miejskiej według listy obecności, Burmistrz 
Miasta i Gminy Pan Michał Markiewicz,  kierownicy referatów Urzędu Miasta  
i Gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi, zaproszeni goście wg 
listy obecności,  
 
 
             Ad 1.  Przewodniczący Rady Pan  Jan Śliwa  otwiera  sesję Rady 
Miejskiej, wita radnych oraz pozostałe uczestniczące osoby. 
Stwierdza, że w sesji bierze udział 14 radnych, sesja jest uprawniona do 
podejmowania prawomocnych uchwał  
 
             Ad 2.  Przewodniczący Rady Pan  Jan Śliwa  proponuje następujący 
porządek obrad: 
 
       1/ Otwarcie sesji 
       2/ Przyjęcie porządku obrad 
       3/ Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
       4/ Interpelacje i zapytania radnych 
 
                      
                       5/     Projekty uchwał: 
 

a/   w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Skalbmierz na 2011 rok 
b/  w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Skalbmierz 
 na lata 2011-2018 
c/  w sprawie sprzedaży w drodze bez przetargowej nieruchomości będących 
w wieczystym użytkowaniu 
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d/  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2011 
e/  w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków funkcjonowania 
zespołu interdyscyplinarnego 
f/  w sprawie Ujęcia w wykazie kąpielisk na rok 2011 Kąpieliska na 
zbiorniku retencyjno-rekreacyjnym „Skalbmierz” 
g/  w sprawie ustalenia reprezentantów gminy Skalbmierz w Zgromadzeniu 
Związku Międzygminnego „NIDZICA” w Kazimierzy Wielkiej 
h/  w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej na 2011 rok 
 i/  w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji stałych Rady Miejskiej na 2011 
rok 

 
             6/   Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych 
             7/   Wolne wnioski 
             8/   Zamknięcie obrad sesji 
 
     
 
 
 
oraz  proponuje przyjęcie dodatkowego punktu dzisiejszych obrad  jako punkt 
piąty - Przyjęcie informacji Burmistrza Miasta i Gminy o działalności między 
sesjami – a następnie  poddaje  pod głosowanie przyjęcie dodatkowego  punktu 
porządku obrad  
dodatkowy punkt porządku  obrad został przyjęty jednogłośnie przy obecnych    
i głosujących 14 radnych 
 
Przewodniczący Rady poinformował  aby radni  w swych  wypowiedziach 
korzystali z mikrofonu i mównicy 
 
Radny Tadeusz Kotyza – na  posiedzeniu Komisji  Budżetu zgłosiłem wniosek, 
który uzyskał akceptację  całego składu osobowego Komisji w sprawie 
podwyższenia ekwiwalentu dla członków OSP za udział w akcjach gaśniczych  
z 10 zł na 15 zł, temat ten nie został ujęty do porządku obrad dzisiejszej sesji 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że wniosek ten został skierowany do 
zaopiniowania przez pozostałe Komisje i będzie przedmiotem obrad kolejnej 
sesji 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, który 
przedstawia się następująco: 
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       1/ Otwarcie sesji 
       2/ Przyjęcie porządku obrad 
       3/ Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
       4/ Interpelacje i zapytania radnych 
       5/ Przyjęcie informacji o działalności Burmistrza miedzy sesjami 
 
                      
                       6/     Projekty uchwał: 
 

a/   w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Skalbmierz na 2011 rok 
b/  w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Skalbmierz 
 na lata 2011-2018 
c/  w sprawie sprzedaży w drodze bez przetargowej nieruchomości będących 
w wieczystym użytkowaniu 
d/  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2011 
e/  w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków funkcjonowania 
zespołu interdyscyplinarnego 
f/  w sprawie Ujęcia w wykazie kąpielisk na rok 2011 Kąpieliska na 
zbiorniku retencyjno-rekreacyjnym „Skalbmierz” 
g/  w sprawie ustalenia reprezentantów gminy Skalbmierz w Zgromadzeniu 
Związku Międzygminnego „NIDZICA” w Kazimierzy Wielkiej 
h/  w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej na 2011 rok 
 i/  w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji stałych Rady Miejskiej na 2011 
rok 

 
             7/   Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych 
             8/   Wolne wnioski 
             9/   Zamknięcie obrad sesji 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie przy  obecnych i głosujących  
14 radnych 
 
 
                     Ad  3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Przewodniczący Rady  poinformował, że protokół z poprzedniej sesji  jak 
zwykle jest  do wglądu  w Urzędzie Gminy , każdy ma prawo zapoznać się z 
treścią protokołu 
Radny Włodzimierz Wiertek -   powiedział, że  w dniu 20 grudnia 2010 r  
w czasie sesji  RM doszło do obrażenia i pomówienia jego osoby przez  
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P. Franciszka Rutkowskiego zam. w Skalbmierzu przy ul. Republiki 
Partyzanckiej 6, w związku z powyższym sprawę  skierował do sądu, 
zaznaczając,  że nie po raz pierwszy doszło do obrażania jego  osoby na sesji 
RM przez tego Pana 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej 
sesji  
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie przy obecnych i 
głosujących 14 radnych 
 
          Ad  4.  Interpelacje i zapytania radnych 
 
 
 
Radny  Tadeusz Kotyza -    chciałem podziękować  P. Burmistrzowi  za  
udzieloną odpowiedź pisemną  odnośnie mojego zapytania  z ostatniej sesji, 
odpowiedź ta nie satysfakcjonuje mnie i pozwoliłem sobie złożyć pismo, które 
teraz odczytam 
/radny Kotyza odczytał pismo i przekazał Przewodniczącemu Rady/ 
 
-  zwrócił się  do Burmistrza o stworzenie  prawidłowych warunków socjalnych 
dla pracowników  fizycznych, obsługi, kierowców autobusów szkolnych 
-  dlaczego dzieci dowożone z Zakrzowa / jest to część Skalbmierza/ nie są 
zabierane, natomiast osoby postronne są zabierane przez kierowcę 
-  czy jest możliwe dofinansowanie i przygotowanie dokumentacji na 
przydomowe oczyszczalnie dla mieszkańców do których nie dochodzi 
kanalizacja 
 
Radny Jerzy Włosowicz  -   prosił o wyjaśnienie krążących  informacji               
o likwidacji Poczty i Posterunku Policji w Skalbmierzu 
 
Radna Blady Beata  -  pytała czy będzie  prowadzona w tym roku  odnowa  
świetlicy w Grodzonowicach 
 
Radny Włodzimierz Wiertek -  zwrócił się do radnych powiatowych  
aby przedstawili program swojej działalności na rzecz gminy Skalbmierz, jakie 
są plany, perspektywy, jakie zadania  powiat planuje  w tym roku  
-  zwrócił się z pytaniem do Burmistrza w sprawie budowy dróg w Topoli i jakie 
są  przewidziane środki oraz w sprawie  oddelegowania  pracownika GOK-u  
do pracy w  świetlicy w Topoli 
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Radny Janus Jan zgłosił, że nie ma tablicy informacyjnej przy drodze dla wsi 
Szczekarzów,  oraz zgłosił , że  w  Boszczynku jest dyskoteka na słupie - 
migające oświetlenie 
 
 
                           Ad   5.  Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o działalności 
między sesjami 
Informację o działalności miedzy sesjami przedłożył Burmistrz Miasta i Gminy   
/informacja w załączeniu/ 
Pan Burmistrz poinformował dodatkowo odpowiadając radnemu Włosowicz, że 
na podstawie prowadzonej rozmowy z Komendantem Wojewódzkim Policji  
w Kielcach Posterunek Policji w Skalbmierzu pozostanie i będzie zwiększona 
obsada. Wystąpił do Dyrektora Poczty Polskiej z pismem o pozostawienie 
placówki Poczty w Skalbmierzu i czekamy na pozytywną odpowiedź,   
P. Burmistrz poinformował również o trwającej kampanii sprawozdawczo-
wyborczej  w OSP i  zebraniach wyborczych rad sołeckich i sołtysów a także, że  
otrzymał  na dzisiaj zaproszenie na spotkanie z  ministrem  spraw  
wewnętrznych i administracji Jerzym Millerem i Wojewodą świętokrzyskim  
w Kielcach w sprawie otrzymania promesy przyznającej środki finansowe dla 
gminy na pokrycie strat powstałych w wyniku  ubiegłorocznych podtopień , na 
to spotkanie dziś  oddelegował sekretarza miasta i gminy 
Radni przyjęli przedłożoną informację 
 
 
 
                      Ad  6.       Projekty uchwał 
 
a/ w sprawie uchwalenia budżetu miasta i gminy Skalbmierz na 2011 r 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz 
w dyskusji nad przedłożonym projektem głos zabrali: 
- radny Włodzimierz Wiertek odniósł się do wydatków budżetowych: 
za mało na remont dróg tylko 140 tys zł, za mało na utrzymanie straży tylko 156 
tys zł, natomiast na imprezy GOK 310 tys zł, na utrzymanie kwietników 40 tys 
zł, na utrzymanie zakładu gospodarki komunalnej 660 tys zł, czy P. Burmistrz 
poinformował co te osoby robią, na remont w urzędzie gminy przeznacza się 
120 tys zł a następnie  zgłosił wniosek  o  zatrudnienie pracowników gospodarki 
komunalnej przy zieleńcach a planowaną kwotę na ten cel 20 tys zł  przekazać 
dla jednostek OSP po 1500 zł  dla jednostki 
 
Burmistrz Miasta i Gminy wyjaśniał, że  budżet przedstawia Burmistrz i jeżeli 
rada proponuje zmiany winna wskazać źródło pozyskania środków, 
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w tym roku realizujemy zadania ujęte w planie wieloletnim ,  musimy zapłacić 
za ubiegłoroczne inwestycje,  
co do dróg to jest to kwota 140 tys zł na budownictwo drogowe i środki 
pozyskane na przebudowę drogi przez wieś Topolę 
Co do MGOK – to kwota 310 tys zł jest na utrzymanie placówki, pracownika  
GOK oddeleguje do świetlicy w Topoli jeżeli  będzie zapewnione ogrzewanie,  
- jeżeli chodzi o utrzymanie straży to w ubiegłym roku wyremontowaliśmy  
11  świetlic strażackich ze środków nie tylko gminy lecz i  z Min. Kultury, z 
Urzędu Marszałkowskiego, pozyskaliśmy za darmo samochody dla jednostek 
OSP, cztery lata temu ustaliliśmy, że będziemy gminę zadłużać aby skorzystać 
ze środków unijnych,   
- kwota 20 tys zł na utrzymanie zieleni to jest na zakup krzewów, kwiatów i do 
Topoli też,  
- co do komunalki    znajdźmy stosowne rozwiązanie  czy lepiej opodatkować 
mieszkańców wyższą ceną wody i kanalizacji, jest ustalone przez Min 
Finansów, że od budowli płacimy 2 procent podatku, gmina Skalbmierz ma 
prawie wszystkie instalacje nowe, wartość urządzeń jest wysoka, mnożąc przez 
dwa to daje kwotę 330 tys. zł, którą przelewamy do Związku  Nidzica, a 
Związek nam tę kwotę zwraca, gminy muszą płacić za to dobrodziejstwo z 
korzyścią dla mieszkańców 
- co do kwoty na remont urzędu to musimy wykonać remont dachu na budynku 
w rynku, remont dachu na budynku przy ul. Szkolnej, centralne ogrzewanie ma 
już 40 lat i jest wyeksploatowane, to nie jest coś co ukrywamy 
 
Barbara Basiak skarbnik  nasze udziały do Związku Nidzica są zapisane w 
dziale 900 i wychodzimy na zero bo tyle samo Związek Nidzica zwraca nam na 
dochody, jeżeli chodzi o zieleń to należy to do zadań własnych gminy i zgodnie 
z ustawą o finansach publicznych musi być zapisana, kwota ta może być 
przeniesiona na inne zadania jeżeli by była nie wykorzystana 
 
Radny Włodzimierz Wiertek powiedział, że nie będziemy burzyć konstrukcji 
budżetu, oraz prosił o przegłosowanie swojego wniosku 
 
Radny Grądek Stanisław powiedział, że jednostka OSP w Małoszowie 
otrzymała ostatnio  12 mundurów 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Wiertka  
o przeznaczenie środków w kwocie po 1500 zł dla każdej jednostki OSP 
W głosowaniu:  za – 2,  przeciw – 10,  wstrzymał się  -  2 
Wniosek upadł 
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Radny Wiertek Włodzimierz zgłosił kolejny wniosek aby zwiększyć 
wynagrodzenie dla sołtysów do kwoty 350 zł miesięcznie a obniżyć kwotę na 
utrzymanie GOK-u 
Radca prawny Kałat Ryszard  poinformował, że na niedawnym szkoleniu 
radnych  wyjaśniał, że  dieta dla sołtysów może być w postaci  jako ryczałt lub 
za udział w posiedzeniu sesji , kwota 150 zł  jaką obecnie otrzymują sołtysi za 
udział w sesji jest to  dużo i jest to rekompensata za utracony czas, nie ma 
czegoś takiego jak wynagrodzenie,  jest dieta 
Barbara Basiak  skarbnik   wyjaśniła, że  w budżecie  w dziale 750  jest 
zaplanowana kwota 26 tys zł jako  diety dla sołtysów 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Wiertka o 
podwyższenie diet dla sołtysów do kwoty 350 zł 
W głosowaniu:    za  -  2,  przeciw  -  11,  wstrzymał się  -  0  przy obecnych i 
głosujących 13 radnych  /  radny Włosowicz opuścił salę obrad/ 
Wniosek upadł 
 
Radny Wiertek Włodzimierz wnioskował o pokrycie kosztów udziału wiejskich 
drużyn sportowych w  organizowanych turniejach 
Burmistrz Miasta i Gminy  wyjaśniał-  corocznie pokrywamy te  koszty i w tym 
roku też jest podobna sytuacja,  zespoły sportowe, które zwrócą się o środki  
otrzymają je 
 
Radny Jerzy Włosowicz zwrócił się do radnych czy upoważnili radnego Wiertka 
do zgłaszania poprawek do budżetu 
 
Radny Stanisław Grądek zwrócił się do radnego Wiertka, że  budżet był 
omawiany na komisjach i trzeba było uczestniczyć w posiedzeniach komisji 
 
Radny Tadeusz Kotyza   na Komisji omawiając dochody pytałem skąd ma być 
wzięta planowana kwota 600 tys. zł jako dochody majątkowe i otrzymałem 
odpowiedź, że nic nie planuje się sprzedać i dlatego pytam czy są majątki 
planowane do pozbycia, jeżeli  nie planuje się nic sprzedać ile takich fikcji jest 
zaplanowane  oraz zgłosił wniosek o podwyższenie środków na klub sportowy  
o 15 tys zł 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Kotyzy  
o podwyższenie środków na klub sportowy 
W głosowaniu:  za  -  5,  przeciw  -  4,  wstrzymał się  -  4    przy obecnych i 
głosujących 13 radnych  / radny Wiertek opuścił salę obrad/ 
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Burmistrz Miasta i Gminy prosił Radę Miejską o wskazanie źródła 
dofinansowania  klubu sportowego  kwotą  15 tys zł, we wszystkich działach te 
środki są za małe 
Radny Tadeusz Kotyza  uważam, że 10 tys zł  z rezerwy budżetowej a  5 tys zł  
wyśle  Pan  Przewodniczący Burmistrza na urlop 
 
Przewodniczący Rady  zamknął dyskusję  nad projektem uchwały budżetowej  
 a następnie poddał pod głosowanie  projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących 13 radnych 
/jeden radny opuścił salę obrad/ 
 
 

         b/  w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy 
Skalbmierz  na lata 2011-2018 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący Rady pan Jerzy 
Włosowicz 
radny Tadeusz Kotyza   zwrócił się do P. Burmistrza, że nie otrzymał 
odpowiedzi  odnośnie dochodów  
Burmistrz wyjaśnił, że odnośnie planowanych dochodów wyjaśniał, że 
dochody tak się planuje jak i  podatki  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu:    za  -  13,   przeciw  -  0,   wstrzymał się  -  1 
Uchwała została podjęta. 
 
 

                                   c/  w sprawie sprzedaży w drodze bez przetargowej 
nieruchomości będących w wieczystym użytkowaniu 

 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący Rady pan Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
14 radnych 
 
                          d/  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 
na rok 2011 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz 
radny Włodzimierz Wiertek proponował aby każda rada sołecka otrzymała 
po 1000 zł na wyposażenie świetlicy wiejskiej 
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Burmistrz wyjaśniał, że  ustawa wyraźnie określa na co  pieniądze z 
funduszu alkoholowego mogą być przeznaczone, podmioty realizujące 
zadania z programu mogą zwrócić się z wnioskiem  do Komisji  
Przeciwalkoholowej o wsparcie finansowe na zadania związane z 
przeciwdziałaniem alkoholizmu, wielkość środków finansowych jest 
uzależniona od wpływu z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
 
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
13 radnych /radny Wiertek opuścił salę obrad/ 
 
 
 

                               e/  w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków 
funkcjonowania zespołu interdyscyplinarnego 

z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
14 radnych 
 

                                f/  w sprawie Ujęcia w wykazie kąpielisk na rok 2011 
Kąpieliska na zbiorniku retencyjno-rekreacyjnym „Skalbmierz” 

 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
14 radnych 
 
 

                                 g/  w sprawie ustalenia reprezentantów gminy Skalbmierz 
w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „NIDZICA” w Kazimierzy 
Wielkiej 

 
Z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz  
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na 
reprezentantów gminy Skalbmierz 
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Radny Waldemar Musiał zgłosił kandydaturę  Wiesława Krawiec 
/Wiesław Krawiec wyraził zgodę/ 
 Radny Jerzy Włosowicz zgłosił kandydaturę Śliwa Jan 
/Śliwa Jan wyraził zgodę/ 
Radny Tadeusz Kotyza  zaproponował aby dać szansę  sołtysom i zgłasza 
kandydatury sołtysa z Rosiejowa P. Leszka Pełka  i ze Skalbmierza P. Leszka 
Śmiech  /Leszek Pełka wyraził zgodę,   Leszek Śmiech wyraził zgodę/ 
Przewodniczący Jan Śliwa  z uwagi na kontynuację  realizacji zadań 
funduszu spójności, podpisywanie umów zachodzi potrzeba reprezentowania 
gminy Skalbmierz przez P. Marka Krupa i moją osobę 
 
Radny Janus Leszek zgłasza kandydaturę Jerzego Włosowicz 
/Jerzy Włosowicz wyraził zgodę/ 
Radny Śliwa Jan  zgłasza kandydaturę Marka Krupa oraz poinformował, że 
Marek Krupa w formie pisemnej wyraził zgodę na kandydowanie 
 
Radny Wiertek Włodzimierz zgłasza kandydatury P. Krzysztofa Derela  
i Pana Andrzeja Urantówka  /P. Krzysztof Derela  nie wyraził zgody na 
kandydowanie,  P. Andrzej Urantówka    nie wyraził zgody na 
kandydowanie/ 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone kandydatury: 
 
Krawiec Wiesław -       za  -  13,   przeciw  -  0,    wstrzymał się  -  1 
Śliwa Jan   -                  za  -  14,   przeciw  -  0,    wstrzymał się  -  0 
Pełka Leszek  -             za  -   3,    przeciw  -  11,  wstrzymał się  -  0 
Śmiech Leszek  -          za  -  2,    przeciw  -  11,   wstrzymał się  -  1 
Włosowicz Jerzy  -       za  -  10,  przeciw  -  1,     wstrzymał się  -  2/przy 
obecnych i głosujących 13 radnych/ 
Krupa Marek -              za  -  12,  przeciw  -  0,     wstrzymał się  -  1/przy 
obecnych i głosujących 13 radnych/ 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że reprezentantami gminy Skalbmierz 
do związku „Nidzica”  zostali:  Krawiec Wiesław,  Krupa Marek, Śliwa Jan, 
Włosowicz Jerzy  a  następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu:  za  -  12,  przeciw  -  1,  wstrzymał się  -  0  / przy obecnych i 
głosujących 13 radnych/ 
Uchwała została podjęta 
 

                               h/  w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej na 
2011 rok 

 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
14 radnych 
 
 

                                i/  w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji stałych Rady 
Miejskiej na 2011 rok 

z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz 

radny Tadeusz Kotyza proponował aby w planie pracy Komisji Rewizyjnej ująć 
dodatkowy punkt:  kontrola dokumentacji finansowej gminy 
Kałat Ryszard  radca prawny wyjaśnił, Komisja Rewizyjna ustaliła plan pracy, 
jeżeli rada będzie chciała skontrolować konkretny temat, zadanie,  poprzez 
Komisję Rewizyjną musicie podjąć konkretną uchwałę 
Barbara Basiak  skarbnik poinformowała, że w ubiegłym roku była podjęta 
uchwała w sprawie  trybu sprawozdawczości i zgodnie z ustawą o finansach 
publicznych obowiązuje nas składanie sprawozdań  za  półrocze i roczne, nie 
mamy obowiązku składania  do rady  sprawozdań kwartalnych , tylko składamy 
do RIO 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
12 radnych 

 
 
                                         
                                  Ad  7.   Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych 
 
Burmistrz Miasta i Gminy odpowiadając radnemu Kotyza: 
- w  sprawie  ekwiwalentu za niewykorzystany urlop dałem pisemną odpowiedź 
popartą  wyjaśnieniem  z gazety samorządowej  WSPÓLNOTY, ekwiwalent 
wziąłem za kadencję Kotyzy i kadencję Wiertka,  ja tych pieniędzy nie 
ukradłem 
- w sprawie wycieczki prosiłem radnego Kotyzę o poinformowanie,  o jaką 
wycieczkę chodzi, w ub. roku pracownicy urzędu pojechali na wycieczkę, ja nie 
pojechałem,  była to pracownicza wycieczka z funduszu socjalnego 
- w sprawie warunków socjalnych kierowców – co się im należy to dostają, nikt 
nam nic nie zgłaszał 
 
Radny Tadeusz Kotyza  zaznaczam, że są  to moje spostrzeżenia, zauważyłem, 
że ci pracownicy nie mają podstawowych warunków jak umywalki, ubikacje,  
proszę aby ci pracownicy mieli takie warunki jak wszyscy 
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Burmistrz Miasta i Gminy  spotkam się z tymi pracownikami i porozmawiam z 
nimi o ich potrzebach 
- co do dowozu dzieci z Zakrzowa nie mam żadnych zgłoszeń 
 
Radny Jerzy Czapla i równocześnie sołtys wsi Zakrzów , powiedział, że nie ma 
również żadnych uwag i zastrzeżeń  pod adresem dowozu dzieci   
z miejscowości Zakrzów 
 
P. Burmistrz zwrócił się do radnych i sołtysów jeżeli mają  uwagi co do dowozu 
dzieci   to  prosi  o informację 
 
Radny Jerzy Włosowicz  zwrócił się do Burmistrza o zainstalowanie   
przystanku autobusowego na Zamościu  oraz jednego kosza  przy posesji  
P. Piwowarskiego 
Burmistrz odpowiadając jeżeli P. Piwowarski zgodzi się na lokalizację, to nie 
będzie problemu 
- odpowiadając radnemu Wiertkowi -  w piątek wpłynęła pisemna interpelacja w 
temacie budowy dróg w Topoli w tym roku i oddelegowania pracownika GOK 
do świetlicy w Topoli,  odpowiem pisemnie w tym tygodniu 
- co do tablicy informacyjnej na wieś Szczekarzów -  z uwagi na to, że jest to 
droga powiatowa monitowałem w powiecie i na dzień dzisiejszy tablicy nie ma, 
w dalszym ciągu będę interweniował 
 
Agata Jackiewicz  kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w 
Skalbmierzu  -   powiedziała, że w związku z pytaniami radnego Wiertka 
odnośnie środków finansowych na Dom Kultury czuje się urażona, w Domu 
Kultury pracuje i działa wiele osób, społeczników dla dobra naszej gminy czego 
przykładem jest zdobycie pierwszego miejsca w konkursie Święto Małych 
Ojczyzn w województwie 
Tegoroczny budżet został zwiększony o 10 tys. zł , środki będą potrzebne na 
utrzymanie  powstałego chóru żeby mógł funkcjonować 
Jeżeli chodzi o duże organizowane  imprezy to:   Babie Lato przy 50% 
finansowaniu z gminy, impreza nad zalewem którą finansuje dzierżawca zalewu 
P. Sobczyk, dożynki na które pozyskuję środki z zewnątrz, działają zespoły 
Rosiejowianki,  Drozanecki, nowy zespół dziecięcy, chór Primero Canto, 14 kół 
gospodyń wiejskich aktywnie włączających się w działania na rzecz rozwoju 
gminy,  a środki z  budżetu są przeznaczane na wszystko na utrzymanie 
budynku, kadry, obsada GOK-u to 3 etaty plus jedna osoba w niepełnym 
wymiarze czasu pracy. Szanowni radni  nie macie powodu do wstydu z 
działalności GOK-u i będę się starała aby tak było / z sali rozległy się oklaski/ 
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Radny Stanisław Grądek  powinniśmy podziękować  całemu Urzędowi, 
pracownikom Domu Kultury, te  poruszane wycieczki pracownicze to się 
pracownikom należy, w Urzędzie jest miła obsługa i dziękujemy za wszystko 
 
Przewodniczący Rady Jan Śliwa  poinformował, że  są środki z funduszu 
spójności na promocję i czynimy starania aby przeznaczyć je dla gminy 
Skalbmierz 
 
 
                   
 
 
                        Ad   8.  Wolne wnioski 
 
Stanisław Pragnący sołtys wsi Kobylniki zwrócił się do radnych powiatowych w 
sprawie -  remontu drogi powiatowej w Kobylnikach od szkoły w stronę 
Skalbmierza 
- w sprawie oznakowania i kierunku poruszania się na drogach powiatowych 
-  zwrócił się do sołtysów aby składali wnioski o środki finansowe 
-  zwrócił się do sołtysów z propozycją uiszczenia składki członkowskiej w 
kwocie 20 zł rocznie, z tego 12 zł będzie to składka członkowska koła sołtysów 
a pozostałe na sprawy bieżące 
-  prosił o zainstalowanie lampy ulicznej w otoczeniu kaplicy w Kobylnikach 
 
Rutkowski Franciszek  Skalbmierz   w swej wypowiedzi krytykował 
zachowanie radnego Wiertka,  że to Wiertek prowadził sesję, upominał  się  
o sołtysów a gdzie był dotychczas, teraz się zrobił dziedzic Wiertek, znajomy z 
gminy Działoszyce mówił mu, że Burmistrz Działoszyc jest już trzecią kadencję 
i go nie widział na rynku  natomiast rynek w Skalbmierzu jest  czysty, 
odnowiony a tu  mają jeszcze pretensje do P. Burmistrza 
 
Leszek Śmiech – przewodniczący Zarządu miasta Skalbmierz zgłosił wnioski 
w sprawie remontu ul. Partyzantów, migających lamp ulicznych, 
uporządkowania placu przy ul. Pułaskiego, uporządkowania placu parkingu 
przed PRIMA-BUD, modernizacji oświetlenia ulicznego oraz dołączanie mapki 
sytuacyjnej do ogłoszenia przetargu o zbyciu nieruchomości 
 
Sajdak Wiesław  Skalbmierz prosił radnych powiatowych w sprawie remontu ul. 
Ppor Brzozy II oraz zwrócił się do P. Burmistrza czy w budżecie został ujęty 
remont Domu Strażaka w Skalbmierzu 
 
Burmistrz wyjaśniał o podjętych staraniach z firmą z Warszawy na 
modernizację oświetlenia  ulicznego na co nie wyraziła zgody RIO, wadliwie 
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działające lampy uliczne by zgłaszać do P. Niewiadomskiego, firma PRIMA – 
BUD  zwróciła się o wyrażenie zgody na utwardzenie parkingu, w sprawie 
uporządkowania placu przy ul. Pułaskiego mamy się spotkać z firmą wczesną 
wiosną 
Burmistrz poinformował również, że  schronisko dla bezdomnych psów w 
Dyminach zostało zamknięte dla gmin, na spotkaniu z wójtami, burmistrzami 
dyskutujemy jak ten problem rozwiązać. 
 
Przewodniczący Rady Śliwa Jan zwrócił się do radnych  aby w przypadku gdy 
radny zostanie karany –  o fakcie tym poinformować Przewodniczącego Rady  
 
 
 
                          Ad    9.  Zamknięcie obrad sesji 
 
 
                                 Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący Rady zamyka  
sesję Rady Miejskiej. 
 
 
 
 
Prot. W. Konderak                            Przewodniczący Rady Miejskiej: J.Śliwa 
 
 


